Announcement of Conference and Call for papers

International Conference on 20 years of Conservation Agriculture in China

25th - 27th October, 2012 Linfen, Shanxi, China

Conservation agriculture has been a significant factor increasing the prosperity of rural China over the past 20 years. The conference is an opportunity for the international community of researchers and practitioners to share this experience and discuss CA adoption in the context of worldwide experience. It will include visits to the site of some of China's earliest large-scale no-till cropping trials, allowing participants to observe adoption of and the variety of agricultural practice. The conference is organized by China Agricultural University (CAU), the Shanxi Agricultural Mechanization Bureau (SAMB), the Food and Agriculture Organization (FAO) and the Chinese Society of Agricultural Engineering (CSAE), and will be held in Linfen City, Shanxi Province, China from October 25th -27th, 2012.

Key Dates

Registration date: 24th October, 2012 Linfen, Shanxi, China Meeting date: 25th~26th October, 2012 Linfen, Shanxi, China

Field day: 27th October, 2012 Xuchang, Henan, China

On the 27th of October a field day will be organized for foreign experts in the city of Xuchang, Henan Province. The international companies are welcome to exhibit their CA machineries in the venue and the organizer will assist them for products assembly, if necessary.

Themes of interest include, but are not limited to:

- 1. Machinery & Implements for conservation agriculture
- 2. Impact of conservation agriculture on agricultural ecosystem sustainability
- 3. Farming and cropping system design for sustainable intensify production
- 4. Strategies and future prospects for the development of Conservation Agriculture in small scale farming

Registration

Registration is required for all the participants. Registration without payment will not be processed.

Registration fee

International Attendees US\$300.00
National Attendees RMB 800.00
Students RMB 400.00

Students are defined as full-time students, enrolled for degrees or diplomas in a university or other tertiary institution.

Call for Papers

Deadline for submitting abstract: 20th June, 2012. Deadline for submitting full paper: 15th August, 2012.

The Organizing Committee invites authors to contribute to the Conference by submitting abstract then full papers. The papers are accepted in both Chinese and English languages. All the papers will be peer-reviewed and published in the special issue of Transaction of the Chinese Society of Agricultural Engineering Journal (indexed by EI).

Please send your paper to "ctrccau@gmail.com" before 20th June, 2012.

Selection

Once received, all abstracts will be reviewed by an international panel formed by members of the scientific committee, then selected either for full paper and/or poster according to their relevance regarding one or more of the thematic topics.

Paper publication charges

The printing pages fees will be charged according to the CSAE journal standards:

http://www.tcsae.org/ch/reader/view news.aspx?id=129

RMB 1000 for less than 4 printing pages for authors in mainland China.

RMB 1500 for less than 5 printing pages for authors outside mainland China.

RMB 300 per printing page for the additional pages for authors in and outside mainland China.

As the event approaches, additional information will be gradually posted on www.cn-ct.net

Working language

Both Chinese and English

Contact Us

Tel: (+86) 10-62737632; (+86) 10-62737300

Fax: (+86) 10-62737300 Email: ctrccau@gmail.com

Looking forward to meeting you at the conference in Shanxi and Henan of China!









"中国保护性耕作 20 年国际研讨会"第一次公告

2012.10.25~2012.10.27

中国, 山西临汾, 河南许昌

为了总结回顾过去 20 年,我国在保护性耕作方面所取得的成就,研讨保护性耕作发展方向,在农业部农业机械化管理司的支持下,中国农业大学,山西省农机局,联合国粮农组织和中国农业工程学会将共同主办"中国保护性耕作 20 年国际研讨会"。

重要日期

会议注册: 2012.10.24

学术讨论: 2012.10.25~2012.10.26

田间演示: 2012.10.27

论文摘要递交截止日期: 2012.06.20 论文全文递交截止日期: 2012.08.15

会议议题包括:

1.保护性耕作机具

2.保护性耕作对农业可持续生态系统的影响

- 3.有利于产量可持续增长的农作物种植体系
- 4.小地块地区保护性耕作发展的策略和前景

注册费

国际参会者 US\$300.00 国内参会者 RMB 800.00

学生 RMB 400.00 (仅指全日制学生)

<u>论文征集</u>

- 1、会议收集中、英文论文,并对所有论文进行同行评审。
- 2、所有摘要在通过专家组委员会成员审阅后,将根据投稿内容与大会议题的相关程度通知投稿者是否递交全文(或展板)。
- 3、所提交的论文全文将根据《农业工程学报》的要求进行评审,择优发表在《农业工程学报》特刊(EI索引)上。
- 4、同意在《农业工程学报》特刊的论文,还需按照相关标准,缴纳版面费:

中文论文: 4个版面以内收 1000元,增加一个页码加收 300元。

英文论文: 5个版面以内收 1500元,增加一个页码加收 300元。

若论文需要彩色印刷,则按每页2000元收取。

详细信息见http://www.tcsae.org/ch/reader/view_news.aspx?id=129

请于 2012.06.20 前将论文摘要投稿至"ctrccau@gmail.com"。

工作语言

英文、中文

联系方式

Tel: (+86) 10-62737632; (+86) 10-62737300

Fax: (+86) 10-62737300 Email: ctrccau@gmail.com

其他会议相关信息将在中国保护性耕作网www.cn-ct.net陆续登出。

真诚期待您的参与!







